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ROMÂNIA 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI GAVOJDIA 
NR. 7293 DIN 27.12.2023  
 

 

 

PROCES-VERBAL AL ŞEDINTEI PUBLICE  ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL 

AL COMUNEI GAVOJDIA DIN 27.12.2023 
 

 
 Încheiat azi 27.12.2023, cu ocazia şedinţei publice ordinare a Consiliului Local Găvojdia. 
 În urma Dispoziției primarului nr. 181/20.12.2023 s-a convocat Consiliul Local al comunei 

Găvojdia în şedinţă ordinară, în următoarea componenţă: 
- Adamescu Ioan – Claudiu 
- Andrei Adelin – Raul 
- Bagiu Florentin – Adrian 
- Gașpar Ioan 
- Ivasiuc Alexa 
- Jușca Sorin 
- Popa Petru – Trandafir 
- Rosoca Vasile 
- Șteff  Dan – Claudiu 
- Țîru Petrică – Coriolan 
- Vasiloni Bogdan - Ioan 

La ședință participă domnul primar Stoica Dănuț și doamna secretar general Moica Lenuta. 
Sunt prezenți toți cei 11 consilieri locali, din care 10 consilieri sunt prezenți fizic și 1 consilier 

este prezent în sistem on line (Popa Petru - Trandafir). 
Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local Gavojdia președinte de 

ședință pentru luna decembrie a fost ales domnul Țîru Petrică - Coriolan.  
Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare și se aprobă cu unanimitate de voturi 
Președintele de ședință dă citire proiectului ordinii de zi. 
Ordinea de zi propusă este următoarea:  

1. Proiect privind stabilirea taxelor și impozitelor locale pentru anul 2024. 

2. Proiect privind atribuirea unui lot de casă în baza Legii nr.15/2003, în zona rezidențială 

Gavojdia, domnului Benzar Adrian – Ionel din localitatea Jena nr.122. 

3. Proiect privind rezilierea contractului de concesiune al doamnei Favaro Mioara, pentru lotul 

de casă din localitatea Gavojdia. 

4. Proiect privind acordul de folosință a unui drum de exploatare pentru SC Real Green Energy 

SRL. 

5. Proiect privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici faza SF pentru obiectivul 

“Înființare rețele de alimentare cu apă potabilă și canalizare menajeră în localitatea Sălbăgel, 

județul Timiș. ” 

6. Diverse. 

Proiectele înscrise pe ordinea de zi sunt inițiate de primarul comunei Gavojdia. 
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           Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt puncte de introdus pe ordinea de zi. Nu se introduc 

puncte suplimentare pe ordinea de zi. Ordinea de zi în forma prezentată se supune la vot și se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  
Ședințele comisiilor de specialitate au avut loc azi 27.12.2023, fiind emise toate avizele de 

specialitate și au fost predate secretarului general înaintea începerii ședinței consiliului local. 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: proiect privind stabilirea taxelor și impozitelor locale pentru 

anul 2024. Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că taxele și impozitele 

rămân nemajorate, dar conform codului fiscal suntem obligați să indexăm anual cu rata inflației, iar 

pentru anul 2022 rata inflației este de 13,8%. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că la 

teren extravilan a văzut că este 67 de lei/ha și întreabă dacă este mai mult de 13,8% majorarea. Doamna 

secretar spune că nu, este sigur la toate taxele și impozitele indexarea cu fix 13,8%, iar pe anul 2023 

teren extravilan este 59 lei/ha. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că a văzut că la 

închiriere cămine culturale este taxă pentru pomeni de 127 lei și la evenimente 190 de lei, iar la pomeni 

spune că e cam mult. Domnul primar spune că dacă se poate reduce să se reducă sau să fie gratuit pentru 

pomeni. Doamna secretar spune că se poate, este opțiunea consiliului local, nu este o taxă stabilită prin 

codul fiscal. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că dacă se poate gratuit, ar fi foarte bine. 

Se supune la vot și se aprobă cu unanimitate ca închirierea căminelor culturale pentru pomeni să fie 

gratuită. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă cât s-a încasat la tractor cu tocătoare anul 

acesta. Domnul primar spune că s-a încasat, nu știe acum exact cât, dar la ședința următoare va aduce 

suma exactă. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune să se taie chitanță la toată lumea și să se 

taie pe cât se toacă real, nu pe mai puțin, fără să se facă diferențe.  Domnul primar spune că nu se face 

așa ceva, Daniel nu pleacă din curte fără chitanță. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 

poate nu știe domnul primar, chitanțe se taie, dar să fie tăiate pe suprafața reală.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: proiect privind atribuirea unui lot de casă în baza Legii 

nr.15/2003, în zona rezidențială Gavojdia, domnului Benzar Adrian – Ionel din localitatea Jena nr.122. 

Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că este vorba de un băiat din Jena, care 

lucrează în străinătate, îndeplinește condițiile și poate beneficia de lot. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: proiect privind rezilierea contractului de concesiune al 

doamnei Favaro Mioara, pentru lotul de casă din localitatea Gavojdia. Președintele de ședință dă 

cuvântul domnului primar, care spune că doamna a avut lot de casă în Gavojdia, nu a început lucrările și 

nu mai dorește concesiunea. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: proiect privind acordul de folosință a unui drum de 

exploatare pentru SC Real Green Energy SRL. Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, 

care spune că societatea a cumpărat teren la Lugojel, lângă european, vis-a vis de gară, și intenționează 

să realizeze o investiție cu obiect producție și stocare de hidrogen verde, producere de energie electrică 

folosind pile de hidrogen. În acest sens, au nevoie de acces prin drumul de exploatare agricolă de lângă 

drumul european. Domnul consilier Andrei Adelin spune să se treacă în acord să lase drumul bun la 

sfârșit. Domnul primar spune că da, vor pava cu piatră pe cheltuiala lor. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că s-a spus că o să fie prinse toate balastierele când vin după acord și o să dea 

cantitatea de piatră de 200 mc, la drumul de la gară de la Jena trebuie băgată piatră. Domnul primar 

spune că cei care au fost după acord de drumuri au făcut protocolul de colaborare și au și dat piatra: 
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Strabag, ATR Agregate. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că să se treacă la firmă în 

acord să facă drumul și să-l întrețină.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici 

faza SF pentru obiectivul “Înființare rețele de alimentare cu apă potabilă și canalizare menajeră în 

localitatea Sălbăgel, județul Timiș.” Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că 

SF-ul a fost făcut de către Aquatim pe cheltuiala lor, tot ei vor obține și avizele. Pentru finanțare va fi 

depus pe AFM când se va deschide sesiune de depunere. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian 

întreabă dacă avem de pus bani. Doamna secretar spune că deocamdată nu, depinde și de ghidul de 

finanțare al măsurii pe care se va depune pentru finanțare. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: diverse. 

Domnul consilier Andrei Adelin spune că la Aquatim trebuie făcută o adresă să verifice pierderile 

de apă din comună și toate racordurile, pentru că pierderile sunt foarte mari, iar după finalizarea 

verificărilor să comunice consiliului local ce neconformități au găsit. Domnul primar spune că se va face 

adresă în acest sens. 

Domnul consilier Ivasiuc Alexa spune că la Lugojel a fost reabilitată de Aquatim toată rețeaua și 

că unii colegi spun că el știe de pierderile de apă, cine fură. Domnul consilier Rosoca Vasile spune că și 

la Gavojdia sunt persoane care fură apă, fără contor. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că atunci când e zăpadă trebuie să vină plugul 

un pic, la Jena era să se lovească 2 mașini. Domnul primar spune că s-a uitat pe prognoza meteo și a 

văzut că arăta ploaie, dimineața a văzut că este zăpadă, au ieșit cu utilajul pe drumuri, pe drumul de la 

Sălbăgel, pe la Gavojdia și după aceea s-a topit, nu mai era.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian 

spune că la Jena a fost zăpadă, iar dacă va mai fi zăpadă să vină utilajul la timp.  

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că la Sălbăgel, la drumul care s-a mai discutat, 

domnul Șogor spune că acolo este drum, așa i s-a spus la primărie. Domnul primar spune că el nu i-a 

spus că e drum acolo, au făcut oamenii drum pe acolo că au vrut, nu este drum pe hartă, e pășune și e 

concesionată. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că după sărbători trebuie verificat și 

mers acolo. Domnul consilier Țîru Petrică spune că acolo nu este drum, oamenii au făcut drum. Domnul 

consilier Rosoca Vasile spune că la ședința următoare să se aducă harta și pe omul respectiv să vedem.  

Nemaifiind alte probleme de discutat,  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 
Prezentul proces-verbal a fost întocmit conform art.138 alin.13 și 14 din O.U.G. nr. 57/2019 - 

privind codul administrativ și va fi supus aprobării Consiliului Local Gavojdia în prima ședință a 

acestuia, conform art.138 alin.15 din O.U.G. nr.57/2019 - privind codul administrativ. 
  
 

 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                          SECRETAR GENERAL  
            PETRICĂ – CORIOLAN ȚÎRU         LENUȚA MOICA 

                                                 


